
آخرین وضعیت 
دو بازیکن خارجی 

صنعت نفت
طبق اعلام رضا پرکاس در نشست 
خبری بعد از بازی صنعت نفت 
آبادان و فولاد خوزستان در هفته 
اول، این تیم قصد دارد دو بازیکن 
خارجی جذب کند. یکی از این 
بازیکنان تاجیکستانی و دیگری 
اروگوئه ای و پست هر دو بازیکن 
مهاجم است. کارهای مورد نیاز 
شرالدین بوبوئف مهاجم تاجیک 
مدنظر صنعت نفت پیشرفت 
بهتری داشته و اگر ویزای کاری این 
بازیکن صادر شود دیگر مشکلی 
برای دریافت کارت مسابقه و 
حضور در ترکیب صنعت نفت 
آبادان ندارد. آخرین بررسی ها 
حاکی از آن است که این بازیکن 
به احتمال زیاد مقابل هوادار در 
دسترس رضا پرکاس قرار دارد. 
با این حال مهاجم اروگوئه ای 
ابتدا باید برگه فسخ قرارداد خود 
را بگیرد و بعد عازم ایران شود که 
احتمالاً باید 48 ساعت مسیر 
پروازی برای او تا تهران متصور 
باشیم. بعد از آن هم باید به 
ایفمارک برود و ادامه روند ویزای 
کاری این بازیکن طی شود، که 
به نظر می رسد حداقل تا هفته 
ید منتظر  رم لیگ برتر نبا چها

رونمایی از این بازیکن ماند.

پاسخ کاپیتان 
هوادار به اتهامات 

نفت مسجد سلیمان
تیم های فوتبال هوادار و نفت 
مسجد سلیمان در چهارچوب 
هفته دوم لیگ برتر در ورزشگاه 
پاس قوامین به مصاف هم رفتند 
که در پایان دو تیم به تساوی یک 
- یک رضایت دادند. فارغ از نتیجه 
این مسابقه، نکته قابل توجه  
دیگری که به چشم آمد، تقابل 
نیما انتظاری با تیم سابقش بود. 
این بازیکن دو فصل پیش عضو 
نفت مسجد سلیمان بود؛ اما بعد 
از بازی تیمش مقابل ذوب آهن، 
چند بازیکن توسط هواداران و 
اعضای تیم به کم کاری، تبانی 
و... متهم شدند و حتی بعضی 
از لیدرهای وقت نفت با این 
بازیکنان درگیری فیزیکی پیدا 
کردند. البته تنها انتظاری نبود 
که مورد این تهمت قرار گرفت و 
چند هم تیمی دیگرش نظیر میثم 
تهیدست هم همین وضعیت 
را داشتند. در نهایت محمود 
فکری و دستیارانش آنها را کنار 
گذاشتند. این حواشی آنقدر علنی 
شد که برنامه های تلویزیونی هم 
به آن پرداختند. با این حال نیما 
انتظاری بازوبند کاپیتانی هوادار 
را به دست بست و مقابل نفت 
مسجدسلیمان قرار گرفت تا از 
نظر روحی حسابی شارژ شود. 
هر چند این بازیکن پیش از این 
در تاریخ 6 تیرماه سال جاری به 
ایلنا اعلام کرد آنها را حلال کرده 
است: »برای مردم شهر مسجد 
سلیمان احترام بسیار زیادی قائل 
هستم، بحثی که داشتم با مردم 
عزیز این شهر نبود. من هنوز با 
مردم این شهر در ارتباطم و بحث 
ما با افراد دیگری بود. اگر حقی بر 
گردن آنها دارم به شخصه به این 
موضوع فکر نمی کنم و حلال شان 
می کنم. چون تمرکزم روی هدفم 
است و به فوتبالم فکر می کنم.«

 zاتاق کنفرانس

حسن جعفری بازیکن مس رفسنجان درباره  عملکرد تیم داوری بازی 
با گل گهر می گوید: »داوران نقش تعیین کننده ای دارند. داوران خوبی 
داریم ولی فکر می کنم به خاطر تمرکز پایین است که این اشتباهات رخ 
می دهد. چیزی که مطمئنم، اشتباهات سهوی است. ما راحت باید ۶ 
امتیازی بودیم. گویا روز گذشته دو پنالتی برای ما نگرفته اند. مگر چقدر 

می شود از داوری ضربه خورد؟«

سجاد عاشوری بازیکن تیم ذوب آهن درباره داوری مسابقه تیمش 
مقابل تراکتور و اینکه چرا دیر تعویض شد، می گوید: »من خسته شده 
بودم و کادرفنی تصمیم گرفته بود من را تعویض کند. یک تعویض 
در حال انجام بود و قاعدتاً باید همزمان دومین تعویض هم صورت 
می گرفت اما در  کمال تعجب، داور چهارم اجازه تعویض را نداد و دستور 

به ادامه بازی داد.«

مس در هفته دوم لیگ برتر به مصاف پیکان رفت و با نتیجه 3 بر صفر 
صاحب اولین پیروزی خود بعد از بازگشت 8 ساله به لیگ برتر شد. بعد 
از این مسابقه فرزاد حسین خانی به بازیکنانش اعلام کرد با توجه به 
رویارویی با استقلال در هفته سوم و برای دوری تیم از حواشی احتمالی، 
اجازه مصاحبه ندارند. یکی از دلایل این تصمیم، دور ماندن بازیکنان 

از غرور کاذب است.

حسن جعفری: سجاد عاشوری: فرزاد حسین خانی:

چقدر می شود از داوری ضربه خورد؟ داور نگذاشت بیرون بروم ممنوع المصاحبه کردن بازیکنان

در آینه لیگ
فوتبال  ایران 10

    یکشنبه  30 مرداد  1401  سال بیست و ششم  شماره 7108

پیشکسوت  ده  ری زا بختیا سیاوش 
فوتبال خوزستان درباره تقابل فولاد 
با پرسپولیس و اعتراض هواداران 
تیم تهرانی به شکل بازی تیم میهمان 
می گوید: »هواداران پس از دو سال به 
ورزشگاه آمده بودند تا فوتبال ببینند و 
اینکه شب گذشته هواداران پرسپولیس 
علیه نوع بازی فولاد شعار سر دادند 
امری طبیعی است زیرا تماشاگر گل 
می خواهد و فوتبالی که گل نداشته 
باشد برای هوادار خوشایند نیست. 
ران پرسپولیس وقتی دیدند  دا هوا

فولاد یک تیم چغر و بد بدن است و 
با یک پرس خوب تیم محبوب شان 
را دچار اختلالات روحی روانی کرده 
است، به نوعی با سردادن این شعارها 
می خواستند به کمک تیم شان بیایند تا 
تفکرات کادر فنی فولاد را برهم بزنند. 
رها همیشه هست و  ین شعا پس ا
کادر فنی تیم ها باید بدون توجه به هر 
شعاری، تمام تمرکزشان را روی زمین 
بازی بگذارند. موضوعی که تیم فولاد 
بخوبی انجام داد و نکونام اسیر شعار 

هواداران پرسپولیس نشد.« 

او انتظار بازی هجومی تری را از فولاد 
دارد: »فکر می کنم اگر خط حمله 
فولاد بتواند با فشار بیشتری بازی کند 
می تواند در هر بازی ۱۰ موقعیت گلزنی 
ایجاد کند. شاید این بازی برای تماشاگر 
عام دلنشین نبود و از آن به عنوان یک 
بازی سرد یاد شود اما با آنالیز دقیق این 
دیدار می توان متوجه شد که دو تیم 
به دنبال پیاده کردن افکار تاکتیکی 
خود بودند و حتی دیدیم در یکی، دو 
مورد فولاد بخوبی تغییر تاکتیک داد و 
پرسپولیس نیز چنین شرایطی را داشت. 

به نظرم پرسپولیس با نوع بازی اش و 
هوادارانش در همین ورزشگاه آزادی 
در بازی های بعدی روزهای سختی را 
برای تیم ها رقم خواهد زد اما فولاد 
مقابل همین تیم، با پرسینگ شدید و 
یک بازی متفکرانه و مدبرانه گل نخورد 
که امیدوارم در آینده فولاد هم گل 
نخورد و هم بتواند گل بزند. ان شاءالله 
بازی های متفاوت تری را از تیم ها در 
ادامه مسابقات ببینیم تا خروجی همین 
لیگ و تیم ها، یک تیم ملی قوی در جام 

جهانی پیش رو باشد.«

 

 بازی خوبی مقابل هوادار داشتید 
اما نتوانستید ببرید...

بله، ما بازی را خیلی خوب شروع کردیم 
و زود هم به گل رسیدیم. در ادامه باز 
هم می توانستیم گل بزنیم اما برخلاف 
جریان بازی، یک گل دریافت کردیم. 
در کل می توانستیم ببریم و استحقاق 
برد داشتیم اما این اتفاق نیفتاد که 
امیدوارم بتوانیم در بازی بعدی جبران 
کنیم. باید با قدرت ادامه دهیم تا به 

نتایج دلخواه مان برسیم.
در این بازی یک پنالتی نصیب 

تیم تان شد که در ابتدا گل نشد و 
در ریباند توانستی دروازه هوادار را 

باز کنی. در مورد این گل صحبت 
می کنی؟

بله، همان طور که گفتید پنالتی گل نشد 
اما توپ برگشت داده شد که خدا را شکر 
توانستم آن را گل کنم. ان شاءالله این 

روند گل زدن ادامه داشته باشد.
وقتی پنالتی گل نشد استرس 

نگرفتی؟
بالاخره بازی است و این شرایط پیش 
می آید. خدا را شکر که توپ برگشت 
و توانستم آن را گل کنم. واقعاً فرقی 
نمی کند گل از روی نقطه پنالتی باشد یا 
ریباند و یا در جریان بازی. مهم این است 

که توپ گل شود.
فکر می کنی این فصل می توانی 

چند گل بزنی؟
سؤال سختی است اما باید تلاش کنیم 
که تیم موفق باشد. من هم همه سعی و 
تلاشم این است که با پاس گل، گل زدن 
و بازی خوب، در خدمت تیم باشم. اینکه 
چند گل می توانم بزنم مهم نیست اما 

امیدوارم گل های زیادی بزنم.
با توجه به اینکه پنالتی زن اول تیم 
هستی، می توانی تا آخر فصل ۱۲ تا 

۱۵ گل بزنی؟
فکر می کنم هر بازیکنی بتواند این 
فصل ۱۵ گل بزند، آقای گل می شود. 

من هم فوروارد نوک نیستم و در پست 
هافبک بازی می کنم. تا الان هم به این 
مسأله فکر نکردم که چند تا گل بزنم.  
می خواهم بهترین بازی را انجام بدهم 
که امیدوارم همراه با گل باشد و بتوانم 

به موفقیت تیم کمک کنم.
چطور شد که از تراکتور جدا شدی 

و به نفت مسجدسلیمان آمدی؟
خب یکسری موضوعات پیش آمد که 
الان نمی خواهم در مورد آن صحبت 
کنم. من هم ۳، 4 پیشنهاد داشتم که به 
نظر خودم سبک بازی ام به تفکرات آقای 
مهاجری نزدیک تر است. ضمن اینکه 
نفت مسجدسلیمان هواداران پرشور و 
خونگرمی دارد. من قبلاً با تیم های دیگر 
به مسجدسلیمان آمده بودم و می دیدم 
چه هواداران خوبی دارد که به خاطر این 
مسائل، اینجا را انتخاب کردم و فکر 

می کنم انتخاب درستی کردم.
این فصل نفت مسجدسلیمان چه 

هدفی را دنبال می کند؟
ما تمام تلاش مان این است که بالای 
جدول باشیم و رتبه ای تک رقمی به 
دست بیاوریم. همه تلاش مان را 
می کنیم و بازی به بازی پیش می رویم. 
فعلاً هدف مان این است که هر بازی 
نتایج خوبی بگیریم و امتیازات را جمع 
کنیم. امیدوارم بتوانیم فصل خوبی 
را رقم بزنیم. نفت مسجدسلیمان 
ششمین فصل حضور در لیگ برتر را 
تجربه می کند و این فصل برای اولین 
بار است که از ۲ بازی ابتدایی، 4 امتیاز 
کسب کرده. در حالی که در دوره های 
قبلی، شروع خوبی نداشت. همین 
۲ بازی ابتدایی، نوید  موفقیت در 
فصل خوبی برای نفت مسجدسلیمان 

می دهد.
هفته آینده مقابل پیکان بازی 

دارید. این تیم تا الان نتایج خوبی 
نگرفته. بازی مقابل خودروسازان را 

چطور پیش بینی می کنی؟
این بازی در خانه برگزار می شود و تمام 
تلاش مان را می کنیم امتیازات کامل آن 
را به دست بیاوریم. در کل بازی سختی 
داریم و اگرچه پیکان نتایج خوبی نگرفته 

اما حریف را دست کم نمی گیریم.
در این بازی هم برای اولین بار در 
فصل بیست و دوم هواداران تان 

می توانند به ورزشگاه بیایند...
بله، اگر این اتفاق بیفتد خیلی خوب 
است و می تواند کمک زیادی به تیم 

کند.
بحث حضور زنان در ورزشگاه هم 

مسأله مهمی است که فیفا روی 
آن تأکید زیادی دارد. چه نظری در 

مورد این مسأله داری؟
حضور زنان در ورزشگاه یک مسأله 
طبیعی است که در کل دنیا اتفاق 
می افتد. امیدوارم زودتر این مشکل 
حل شود تا زنان هم به ورزشگاه بیایند 
و از دیدن بازی ها لذت ببرند. زنان جدا 
از جامعه نیستند و همه جا کنار مردان 
حضور دارند. چرا نباید در ورزشگاه 
حضور پیدا کنند؟ حضور زنان می تواند 
کمک زیادی هم به بهتر شدن جو 
ورزشگاه ها کند که امیدوارم زودتر این 
مشکل حل شود و شاهد حضور زنان و 

خانواده ها در ورزشگاه باشیم.

ســامان نریمان جهــان هافبــک نفــت مسجدســلیمان یکــی از بهتریــن بازیکنان هفته دوم بود. بازیکنی که یک گل ارزشــمند برای تیمش زد و البتــه موقعیت های خوبی ایجاد 
کــرد. نریمان جهــان کــه فصــل گذشــته در تراکتــور تبریــز حضــور داشــت، به خاطر یکســری مســائل از این تیم جدا شــد و بــه نفت مسجدســلیمان رفت تا روزهــای خوبی را در 
آنجــا بســازد. هافبــک تبریــزی اگرچــه نمی خواهــد از دلایــل جدایی اش صحبت کند اما می گوید نفت مسجدســلیمان برایش بهترین انتخاب بود و خوشــحال اســت در تیمی 
حضور دارد که رضا مهاجری ســرمربی آن اســت. ســامان نریمان جهان درباره بازی مقابل هوادار، شــرایط نفت مسجدســلیمان، اهداف این تیم و... صحبت های جالبی دارد.

نریمان جهان: نفت مسجدسلیمان بهترین انتخاب بود

چرا نباید زنان به ورزشگاه بیایند؟

بختیاری زاده: دروازه فولاد متفکرانه بسته ماند
 zاهواز

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

من هم 3، 4 پیشنهاد 
داشتم که به نظر 

خودم سبک بازی ام 
به تفکرات آقای 

مهاجری نزدیک تر 
است. من قبلاً با 

تیم های دیگر به 
مسجدسلیمان آمده 

بودم و می دیدم 
چه هواداران خوبی 

دارد که به خاطر 
این مسائل، اینجا را 

انتخاب کردم


